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Sluit je nu aan bij onze beweging en word Vriend voor Rechtvaardigheid. 
Je ontvangt dan belangrijk nieuws van Lilian en de SP. En je krijgt een gratis 
welkomstpakket thuisgestuurd! 

Stuur deze bon in een envelop zonder postzegel op naar: SP, Antwoordnummer 407, 3800 VB Amersfoort
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  Ik wil lid worden van de SP
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‘Ik ben Nicole Temmink, 33 jaar,  
geboren en getogen in Slagharen en 
na wat omzwervingen woon ik nu in 
Zwolle. Ik vind het belangrijk dat het 
openbaar vervoer in onze provincie 
verbeterd wordt. Nu zijn de slechte 
OV-verbindingen vaak geen daad-
werkelijk alternatief; mensen worden 
zo gedwongen de auto te nemen, als 
ze die kunnen betalen. Er moet meer 
aandacht zijn voor de regio en niet 
alleen voor de stad. Voorzieningen als 
scholen in onze dorpen verdwijnen, 
waardoor de leefbaarheid afneemt. 
Ook verdwijnen huisartsen uit de regio 
en zijn de afstanden naar specialis-
tische zorg groter geworden. Ook dat 
moet anders. Zorg moet dichter bij  
de mensen!’

‘Ik ben Hanne Drost, geboren en opge-
groeid in Hengelo. Ik heb ervaring op 
verschillende plekken in de zorg. Ik 
vind het belangrijk dat gezondheids-
zorg voor iedereen beschikbaar en 
toegankelijk is. We moeten voorkomen 
dat meer essentiële ziekenhuisvoor-
zieningen verder weg raken en dichtbij 
verdwijnen. We willen juist investeren 
in de zorg die nodig is. 
Ook is het belangrijk dat we het dure 
eigen risico afschaffen. Ik vind het 
 belangrijk dat gemeenten voldoende 
geld krijgen voor de zorgtaken die zij 
nu moeten uitvoeren. Geen bezuini-
gingen meer op onze zorg.
Daarnaast moeten de zorgcowboys 
worden aangepakt. Fraude en misstan-
den in de zorg zijn ook de uitwassen 
van marktwerking. Het is ontoelaat-
baar dat zorgbedrijven fors winst 
kunnen maken over de ruggen van 
mensen die zorg de nodig hebben.’ 

Ook Annelies Futselaar, gemeente-
raadslid in Enschede, Mariska ten 
Heuw, wethouder in Hengelo en 
Robert Bos, actievoerder uit Zwolle, 
staan verkiesbaar op de SP-lijst voor 
de Tweede Kamerverkiezingen! 

Nicole Temmink

‘Ik ben Frank Futselaar, woon in 
Zwolle en ben Tweede Kamerlid 
voor de SP. Daarvoor was ik met 
veel passie en liefde docent bij 
Hogeschool Saxion. Ik ken Zwolle 
en Overijssel ook goed als oud- 
fractievoorzitter in de Zwolse 
gemeenteraad en in de Overijsselse 
Staten. Voor de mensen in Over-
ijssel vind ik de volgende punten 
heel belangrijk:
• Goed en toegankelijk onder-

wijs voor iedereen. Onderwijs, 
met name MBO en HBO, is van 
levensbelang voor onze economie, 
voor persoonlijke ontwikkeling en 
voor het tegengaan van achter-
standen. Zelf heb ik me afgelopen 
jaren in de Kamer ingezet voor 
de terugkeer van de basisbeurs, 
zodat jonge  mensen die dat willen 
kunnen studeren, ongeacht de 
grootte of krapte van de beurs van 
hun ouders.

• Behoud en uitbreiding van natuur-
gebieden. Overijssel is de mooiste 
provincie van Nederland en dat 
willen we zo houden! 

 Er is meer dan de Randstad. 
Helaas gaat geld voor zaken als 
infrastructuur en cultuur veel te 
vaak vooral naar West-Nederland. 
Als Overijssel moeten we steeds 
blijven vechten voor ons eerlijke 
deel.’

Frank Futselaar

Hanne Drost

De coronacrisis heeft ons 
opnieuw laten zien dat ver
andering nodig is. Goede zorg, 
een betaalbaar huis en een 
eerlijk inkomen. Maar na de 
verkiezingen zal het zeker ook 
gaan over wie de rekening van 
de crisis moet betalen. Een 
grote SP is de beste garantie 
dat we dat op een eerlijke  
manier gaan doen. Samen 
kunnen we verandering tot 
stand brengen om sociaal en 
eerlijk uit deze crisis komen. 
Doet u met ons mee?

Met vriendelijke groet,
Lilian Marijnissen
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Door actie van de bewoners van ouderen-
complex ’t Hoge Huis in Zwolle en de lokale 
SP komt de bushalte terug en wordt de hele 
woonwijk Stadshagen veel beter bereik-
baar. Een groot succes! Het was hard nodig, 
want door marktwerking in het openbaar 
vervoer wordt Overijssel steeds slechter 
bereikbaar. Dat ze niet meer met de bus 
konden, pikten de bewoners van aanleun-
complex ’t Hoge Huis niet. Toen anderhalf 
jaar geleden hun bushalte werd verplaatst, 
raakten zij in een isolement. Samen met 
de SP kwamen ze in actie. Ze verspreid-
den flyers, hingen spandoeken op, gingen 
op bezoek bij de burgemeester en boden 
honderden handtekeningen aan. 

Ons openbaar vervoer wordt door de 
provincie aanbesteed. Dat betekent dat het 
vervoersbedrijf dat voor het minste geld 
rijdt, het OV mag uitvoeren. Die prijs is zo 
laag dat het eigenlijk niet kan. Om toch 
winst te maken, laten vervoerders zo min 
mogelijk bussen rijden en liefst alleen op 
lijnen met veel reizigers. Daarom worden 
buslijnen geschrapt, verdwijnen bushaltes, 
worden stadsdienstregelingen in Zwolle 

2020 werd bijna het jaar waarin de bibliotheek uit Almelo 
verdween, omdat de gemeente Almelo de bieb dreigde weg te 
bezuinigen. SP-Statenlid Simon Zandvliet legt uit: ‘De gemeente 
Almelo heeft het financieel zwaar. In plaats van de puur contro-
lerende rol van de provincie bij de gemeentelijke financiën heb 
ik met anderen aangedrongen om de provincie een veel meer 
helpende rol te laten spelen, want anders betalen de inwoners 
in de provincie zo steeds de rekening. Er was, begrijpelijk, veel 
verzet van de inwoners. Want een moderne bibliotheek is al lang 
niet meer alleen een plek waar je een boek ophaalt. Het is ook 
een plek die hulp biedt bij laaggeletterdheid en waar mensen in 
contact komen met kunst en cultuur. Een plek waar je komt om 
je wereld te verbreden of gewoon omdat je behoefte hebt aan een 
praatje en een bakje koffie. Als SP-Statenlid heb ik mij – samen 
met anderen – hard gemaakt de bieb te redden. En met succes!’

De SP ziet de waarde van bibliotheken in onze dorpen en steden. 
Een waarde die veel verder gaat dan alleen geld. Door het afknij-
pen van de gemeenten door de kabinetten van de afgelopen tien 
jaar zien we dat steeds meer gemeenten bezuinigen op zulke 
vitale voorzieningen, helaas ook op zwembaden, buurtcentra, 
enz. Door meer SP in de Tweede Kamer kunnen we zorgen dat er 
weer meer in die voorzieningen geïnvesteerd wordt.

Overal in het land, ook in Overijssel, wordt 
er actie gevoerd voor een einde aan de 
jaarlijkse huurverhoging. Afgelopen zomer 
boden Enschedese huurders – in het kader 
van de landelijke SP-wooncampagne 
‘Stop de Huurverhoging’ – hun petitie aan 
aan de directies van woningcorporaties 
Domijn, De Woonplaats en Ons Huis. Ook 
diende de SP in de raad een motie in die de 
corporaties opriep de huren niet te verho-
gen. Zeker in deze coronatijd hebben veel 
huishoudens het zwaar. Door de Haagse 
verhuurderheffing zetten woningcorpo-
raties vaak de maximale huurverhoging 
door. Ook in Zwolle, Deventer, Raalte en 
Hengelo zijn huurders in verzet tegen deze 
huurverhogingen. Ook de komende maan-
den blijven we strijden voor nul procent 
huurverhoging!

Bij een SP-buurtonderzoek in het dorp 
Mariënheem in 2017 bleek overduidelijk 
dat maar weinig bewoners zaten te wachten 
op een megastal in de buurt. Straathof, een 
beruchte megastallenboer, bleek een bedrijf 
in de omgeving te hebben gekocht om er 
11.000 varkens onder te brengen. Straat-

ACTIEF IN HEEL OVERIJSSEL
De SP staat in uw buurt of stad altijd samen met bewoners op de bres voor goede voorzieningen 
en een fijne woonomgeving. Zo zetten we ons in voor het behoud van een bibliotheek of strijden 
we voor een bushalte bij een ouderencomplex, we trekken gezamenlijk op met huurders of voeren 
actie tegen de komst van een megastal. En die politieke strijd levert vaak veel goeds op. Hieronder 
geven we een paar voorbeelden.

Bewoners in 2019 
in actie voor hun 
eigen bushalte.

en Deventer uitgekleed, en verdwijnen 
streeklijnen in Twente. 

De markt faalt dus. Daarom wil de SP 
dat provincies het openbaar vervoer 
weer zelf in handen nemen. Dat kan 
makkelijk! De provincie Overijssel geeft 
ruim 141 miljoen euro per jaar uit aan 
openbaar vervoer. Tel daarbij op het 
geld dat wij betalen om met de bus te 
reizen en trek het geld ervan af dat we 
besparen op geldhongerige aandeel-
houders. SP-Statenlid Eva Schaaij: ‘Als 
SP blijven we knokken voor beter open-
baar vervoer. Het openbaar vervoer 
hoort in overheidshanden te komen: 
dat bespaart enorm op onnodige aan-
bestedingen en maakt het OV voor ie-
dereen bereikbaar en betaalbaar. In het 
voorbeeld van mevrouw Kranenburg uit 
Zwolle hebben we samen met bewoners 
ervoor gezorgd dat de bushalte voor 
hun complex terug kwam, met een 
betere verbinding. Actievoeren werkt 
dus! Dus wil je eerlijk openbaar vervoer. 
Stem SP!’ 

hof mag al sinds 2015 in Duitsland geen 
varkens meer fokken omdat hij de regels 
voor dierenwelzijn aan zijn laars lapte. In 
Nederland mocht hij nog wel aan de slag en 
hij wilde zijn zesde Nederlandse bedrijf in 
Mariënheem beginnen. Door goede acties 
van bewoners, ondersteund door de SP in 

SP-Statenlid Simon Zandvliet in actie.

BEWONERS OUDERENCOMPLEX IN ZWOLLE 
KRIJGEN HUN BUSHALTE TERUG

SUCCESVOLLE STRIJD VOOR BEHOUD 
STADSBIBLIOTHEEK IN ALMELO

de Provinciale Staten en de Tweede Kamer, 
werd het vuur voor Straathof blijkbaar te 
heet onder de voeten en koos hij eieren voor 
zijn geld. Nu gaan de stallen plat en kunnen 
er woningen komen. Onderzoek en actie 
voeren loont!

 SP-leden gaan op 
buurtonderzoek in 

Mariënheem (2018).

DREIGING VAN  
EEN MEGASTAL  
IN MARIËNHEEM  
VAN DE BAAN

Enschedese huurders
overhandigen petitie 
‘Nul is Genoeg’ aan  
corporatiedirecteuren.

HUURDERS IN  
ENSCHEDE:  
NUL PROCENT  
HUURVERHOGING  
IS GENOEG!

NIEUWE FOTO

Mevrouw Kranenburg, 
woordvoerder van 

de buurtbewoners, 
in discussie 

met de wethouder. 

foto’s archief SP


